

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 10-16/09/2020

Prayer items 2nd week of September

A. Family

1. Relationship of In-law

- Pray that God will lead the Christian mother in-law to follow Naomi's example and learn to love their daughter in-law as their own daughters.
- May God lead the Christian daughter in-law to follow the example of Ruth to care for their mother in-law.

2. Relationship of Sibling

- Parents know how to nurture their children to love each other. May the parents have the wisdom to express themselves to each child, so that they feel that their parents are fair to them. In particular, pray for the "second child" or "child in between" in the family and pray that God will let them feel that they are also showered by the love of their parents.
- Pray that God will lead the siblings to live a life that loves, looks for, and helps each other so as to glorify God.

B. Church

1. Pray for big churches. May God lead the pastors and church leaders to care for every member and be more sensitive to their needs. At the same time, pray for their good memories, and able to remember the names and faces of their members at large. May the Holy Spirit grant them wisdom to care for the spiritual life of their weaker members.

2. Thank God for leading the churches to gradually restore physical worship. May the Holy Spirit guide the brothers and sisters' desire to return to physical worship. It is not because of the SOP or the relationship that has become accustomed to the network worship that he or she is unwilling to return to the life of physical worship.

3. Pray that God will lead the election of this year's annual conference. May the Holy Spirit lead all official representatives to seek God's will and vote for the person of God's will.

C. Community

1. Pray for the churches established in various communities, and pray that God will lead the churches to become Salt and Light, so that local residents will receive the love of Jesus Christ.

2. Please pray for the non-Christians in your community, asking the Holy Spirit to work in their hearts so that they can see the love of Jesus Christ.

3. Please pray for yourself as a member of the community. May God lead us to walk one more mile to serve our neighbors for the sake of Jesus Christ.

D. Nation

1. Pray for the Sabah state election on 2020 September 26. May God give the voters sharp minds and elect leaders who love the country and the people. At the same time, pray that the Sabah state government has the wisdom and strategy to deal with and face the current situation of the pandemic. Do not affect the conduct of elections because of the pandemic.

2. Pray that God will take care of those Christian political leaders. May God protect their hearts over all else as God remains the center of their political career. Although, the whole process may face various challenges. May their hearts be overcome by Jesus Christ. At the same time, pray for their spouses. May God give their spouses wisdom to help them manage their families to waive their worries. If it is a sister, I hope God will guide their husbands to support them. Also enable the children of every political leader turn up unexpectedly understands the situation of his father or mother.

E. World

1. Pray to God for the refugees. May God make them know God through dreams. Lead them to know Jesus Christ and thereafter become the treasure of their lives.

2. The World Health Organization predicts that in 2020, there may be 1 in 10 people with depression. We pray that God will allow people with depression to experience the presence of God, so that they can understand the sacrificed love of Jesus Christ, and learn to gradually turn all their worries to God. Do what the Bible teaches "[Matthew 6:34] Therefore do not worry about tomorrow, for tomorrow will have its own worries; one day's difficulties are enough." And learn in life ""You must first ask for His Kingdom and His righteousness. "

3. Pray to God for climate change in all parts of the world, asking God to have mercy on us for failing to be loyal to God's entrusted management of this world, and to give us wisdom to know how to do our part in environmental protection matters.

卫理公会以萨迦守望者 10-16/09/2020

九月第二个星期的祷告事项

A. 家庭

1. 婆媳关系

- 祈求上帝带领基督徒的家婆以拿俄米为榜样，学习爱媳妇如同爱女儿。
- 愿神带领基督徒的媳妇以路得为榜样，使家婆感受到关爱。

2. 亲兄弟姐妹

- 父母亲晓得如何教导孩子活出彼此相爱。也愿父母有智慧表达自己对每个孩子，使他们感受到父母是平等。特别，为着家中“老二”或“排行中间的孩子”来到祷告，祈求上帝让他们感受到自己是父母关爱。
- 祈求神带领亲兄弟姐妹，晓得如何活出彼此相爱、相望、相助的以致荣耀上帝。

B. 教会

1. 为着大型教会祷告，愿神带领牧者与领袖们懂得如何关怀每一个会友，更敏锐会友的需要。同时，也为着他们的记忆祷告，能够尽自己所能记得会友的名字与脸孔。也愿圣灵带领他们有智慧关怀的属灵生命软弱的会友。

2. 感谢神，带领各教会渐渐恢复实体崇拜。愿圣灵引导弟兄姐妹渴望回家（圣殿）敬拜的心。不因为 SOP 的关系，或者已经习惯网络崇拜的关系下，而不愿意回到实体崇拜的生活。

3. 祈求上帝带领今年年会的选举，愿圣灵带领所有的正式代表寻求上帝的心意，将自己手上一票投给神心意的人选。

C. 社区

1. 为着设立在各社区的教会祷告，祈求上帝带领教会成为盐与光，使当地居民受到基督的爱。
2. 请为着自己社区的非基督徒祷告，祈求圣灵在他们内心动工，使他们看到基督的爱。
3. 请为着自己作为社区一份子祷告，愿神带领我们愿意为耶稣基督缘故，为社区的人多走一里路来服务自己的邻舍。

D. 国家

1. 沙巴在九月 26 日的洲选举祷告，愿神赐给选民雪亮的眼睛，选出爱国爱民的领袖。同时，祈求沙巴州政府有智慧和策略处理和面对目前疫情的情况。不因为疫情而影响选举的进行。

2. 祈求上帝看顾带领基督徒的政治领袖，愿上帝保守他们的心胜过一切，使他们在政治生涯中以神为他们中心。虽然，整个过程可能面对种种艰难的挑战。愿他们的心靠着耶稣基督得胜。

同时，为着贤内助祷告。愿神给他们的贤内助有智慧管理家庭，使他们无后顾之忧。若是姐妹愿神带领她们的丈夫能够给予支持。也是每一个政治领袖的孩子也出人意外的懂得，明白父亲或母亲的情况。

E.世界

- 1.为着难民向神祷告，愿神透过梦境使他们认识上帝。带领他们因为认识耶稣基督成为自己生命的至宝。
- 2.世界卫生组织预计 2020 年，每 10 人中就可能有 1 个抑郁症患者。我们祈求上帝让抑郁症患者能够经历上帝的同在，使他们明白到耶稣基督牺牲的爱，学习将自己所有忧虑渐渐交给上帝。做到圣经的教导“【太 6:34】所以，不要为明天忧虑，因为明天自有明天的忧虑；一天的难处一天当就够了。”而学习在生活中““你们要先求他的国和他的义。”
- 3.世界各地的气候变化向神祷告，祈求上帝怜悯我们没有忠于上帝所托好好管理这个世界，也赐给我们智慧懂得如何在环保事情上尽上自己的本分。

Isakhar Pengawal Methodist 10-16/09/2020

Doa minggu kedua September

A.Keluarga

1.Hubungan isteri dengan ibu mentua

- Berdoalah agar Tuhan memimpin ibu mertua Kristian untuk mengikuti teladan Naomi dan belajar mengasahi menantu perempuan sebagai anak perempuan sendiri.
- Semoga Tuhan memimpin menantu perempuan Kristian untuk mengikuti teladan Rut dan membuatkan ibu mertua berasa prihatin.

2. Adik beradik dalam Keluarga

- Ibu bapa tahu bagaimana mengajar anak-anak mereka untuk saling mengasahi. Semoga ibu bapa mempunyai kebijaksanaan untuk mengekspresikan diri kepada setiap anak, agar anak mereka merasakan bahawa ibu bapa mereka adalah setara. Khususnya, berdoalah untuk "anak kedua" atau "anak di pertengahan" dalam keluarga supaya mereka dapat merasai kasih sayang daripada ibu bapa mereka.
- Berdoalah agar Tuhan memimpin adik beradik untuk mengetahui cara menjalani kehidupan yang saling mengasahi, saling berjaga, dan saling menolong supaya dapat memuliakan Tuhan.

B.Gereja

1.Berdoa untuk gereja-gereja besar.

Semoga Tuhan memimpin pendeta dan pemimpin untuk memahami bagaimana menjaga setiap jemaah supaya lebih peka terhadap keperluan jemaah. Pada masa yang sama, doakan kenangan pemimpin supaya dapat mengingati nama dan wajah ahli jemaah dengan sebaik mungkin. Semoga Roh Kudus memimpin mereka ada kebijaksanaan untuk prihatin terhadap anggota jemaah yang lemah dalam kehidupan rohani.

2.Terima kasih Tuhan kerana memimpin gereja-gereja secara beransur-ansur memulihkan kebaktian fizikal. Semoga Roh Kudus memimpin keinginan saudara dan saudari untuk pulang ke rumah Tuhan (Bait Allah) untuk beribadah. Bukan kerana SOP atau hubungan yang sudah biasa dengan kebaktian dalam talian, dan tidak rela kembali ke kehidupan kebaktian fizikal.

3.Berdoalah agar Tuhan memimpin pemilihan mesyuarat tahunan tahun ini. Semoga Roh Kudus memimpin semua perwakilan rasmi untuk mencari kehendak Tuhan dan memilih orang yang dikehendaki oleh Tuhan.

C. Komuniti

1. Berdoalah untuk gereja-gereja yang didirikan di pelbagai komuniti, dan berdoalah agar Tuhan memimpin gereja itu menjadi garam dan terang supaya penduduk setempat akan menerima kasih Kristus.

2. Berdoalah orang yang bukan Kristian di komuniti anda, meminta Roh Kudus bekerja di hati mereka agar mereka dapat melihat kasih Kristus.

3. Berdoalah diri anda sebagai anggota masyarakat, semoga Tuhan memimpin kita berjalan lebih jauh untuk melayani jiran kita demi Yesus Kristus.

D. Negara

1. Berdoalah untuk pilihan raya Negeri Sabah pada 26 September. Semoga Tuhan memberi mata yang tajam kepada pengundi supaya memilih pemimpin yang mencintai negara dan rakyat. Pada masa yang sama, berdoalah agar kerajaan negeri Sabah mempunyai kebijaksanaan dan strategi untuk menangani dan menghadapi keadaan wabak terkini supaya ia tidak akan mempengaruhi pelaksanaan pilihan raya ini.

2. Berdoalah agar Tuhan menjaga para pemimpin politik Kristian. Semoga Tuhan melindungi hati mereka supaya memenangi semua dan menjadikan Tuhan sebagai pusat mereka dalam politik. Walaupun, keseluruhan proses mungkin menghadapi pelbagai cabaran sukar. Semoga hati mereka bergantung kepada Yesus Kristus ada kemenangan. Pada masa yang sama, doakan pertolongan isteri yang baik. Semoga Tuhan memberi mereka kebijaksanaan untuk menolong suami mereka menguruskan keluarga agar suami mereka tidak merasa risau. Sekiranya saudara perempuan menyertai politik, semoga Tuhan akan memimpin suami mereka untuk menyokong mereka dan juga anak-anak setiap pemimpin politik yang melampaui segala akal untuk memahami keadaan ayah atau ibunya.

E. Dunia

1. Berdoalah kepada Tuhan untuk para pelarian. Semoga Tuhan membuatkan mereka mengenal Tuhan melalui mimpi. Pimpinlah mereka mengenal Yesus Kristus kerana Yesus Kristus lebih mulia daripada semuanya dalam kehidupan mereka.

2. Pertubuhan Kesihatan dunia meramalkan bahawa pada tahun 2020, mungkin dalam 10 orang terdapat 1 orang akan mengalami penyakit kemurungan. Kami berdoa agar Tuhan mengizinkan orang-orang yang mengalami penyakit kemurungan untuk menemui kehadiran Tuhan, supaya mereka dapat memahami kasih pengorbanan Yesus Kristus, dan belajar untuk menyerahkan semua kebimbangan mereka kepada Tuhan. Mematuhi pengajaran alkitab, Matius 6:34 Sebab itu janganlah kamu kuatir akan hari besok, karena hari besok mempunyai kesusahannya sendiri. Kesusahan sehari cukuplah untuk sehari."

dan belajar dalam kehidupan supaya anda carilah dahulu Kerajaan Allah dan kebenarannya.

3. Berdoalah kepada Tuhan untuk perubahan cuaca di seluruh dunia, meminta Tuhan ada belas kasihan untuk kita kerana tidak setia kepada Tuhan dalam mengurus dunia ini, dan memberi kita kebijaksanaan untuk mengetahui bagaimana melakukan peranan kita dalam perlindungan alam sekitar.